
 

         

 
 
 

 
 

ATP Gjøvik - styringsgruppemøte - referat 
 
Møte nr.: 6 / 2023 
 
Møtetid: Fredag 1. desember 2023 kl. 12.00 - 14.30 
 
Møtested: Gjøvik rådhus, møterom Gjøvik, teams 
 
Møteleder: Anne Bjertnes 
Referent: Arne, Ragnhild 
 
Til stede: Hans Martin Asskildt (SVV) (teams), Hanne Finstad (IFK) (teams), Marit Espeland (IFK) 
(teams), Vibeke Askevold (BVG), Ragnhild Hoel (GK), Arne Moen (GK), Anne Bjertnes (GK) 
 
Forfall: Aud Margrete Riseng (IFK), Mona Cecilie Stormoen (IFK), Annika Birkelund (GK), Line Ramsrud 
(GK) 
__________________________________________________________________________________ 
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1. Referat fra møte 5/2023, 29. september 2023 
 
Referat fra forrige møte var vedlagt innkallingen. Godkjent referat legges ut på Gjøvik kommune sine 
nettsider og gjøres offentlig tilgjengelig på kommunens postliste.  
 
Vedtak: 
Referat fra møtet 29. september 2023 er godkjent.  
 

2.  Byutviklingsstrategien - Visjon Gjøvik 2030 
Samarbeidsgruppen har gjennom høsten utarbeidet utkast til ny byutviklingsstrategi «Visjon Gjøvik 

2050». Det er laget forslag til nye mål, delmål og strategier, som er sammenfattet i et utkast.  

Utkast med forslag til nye mål- og delmålformulering var sendt ut sammen med møteinnkallingen. 

Ragnhild gikk gjennom foreløpig utkast (en presentasjon). 

Innspill på møtet 

• Hovedmålet - Gjøvik er Innlandets beste by å bo i (eller noe slikt) 

o Hovedmålet må vurderes; hva legger vi i dette? Ta ny vurdering om dette, knytte opp 

til noe som der alle trives eller lever el.lign.?  

o Hva er det Gjøvik er? Brandet? 

• Boligutvikling 

o Delmål om kvalitet må skrives ut: intensjonen er om det skal være et delmål som 

handler om kvalitet i boligene i seg selv, som mellomrom mellom boliger, sol-

skyggeforhold, støy og støv mv.   

o Synliggjøre studentboliger under dette innsatsområdet 

• Sammenknytting av Gjøvik by sammen med Mjøsa 

o Barrierer - bør det konkretiseres hva som legges i barrierer, slik at det fremgår at det 

er rv.4, jernbanen og eventuelt industriområder? Omtale dette i strategien.  

o Skrive om rv.4 pt. – intensjonen er å skape fremkommelighet til Mjøsa, men rv. 4 skal 

ikke være en barriere. 

o Pt. om elva sees på, er for langt.  

• Gjøvik er en attraktiv studieby 

o Hva er ATP sitt anliggende? Bør i denne sammenheng forstås som 

kommunikasjonsårer, boattraktivitet, opplevelsesområder, byrom, fysiske forhold. 

Bør ikke inneholde organisering av studiebyarbeidet, næringsaktiviteter. Strukturer 

strategiene og ta ut forhold som ikke hører til, slik som organisering av 

studiebyarbeidet, næringsaktiviteter mv.   

• Næringsutvikling 

o Strategi: Hvordan bygge en infrastruktur som tilrettelegger for ny næringsutvikling i 

sentrum, vegnett, byrom 

o Delmål om handelsomland: Øk til 200 000. 

o Første delmål deles i 2. 

o Viktig (igjen) å være presise på hva som tilhører ATP samarbeidet. 

o Rydde i strategiene – og få frem hva som er ATP sitt ansvar. 

• Byliv 

o Er delmål 3 og 6 noe like? Vurder som de skal slås sammen; for barn og unge, 

studenter og tilreisende. 



o Viktig at det er tydelig i en byutviklingsstrategi at det skal legges ekstra til rette for 

barn og unge, barnefamilier og studenter. Det viser en tydelig ambisjon.  

• Bærekraftig mobilitet 

o SVV: Fått med det SVV er opptatt av. 

o En strategi rundt belysning, trygghet?  

o Kan man pålegge gårdeiere i sentrum en viss standard utenfor egen bygård. 

Sannsynligvis UU, nødetater etc 

• Infrastruktur og transport 

o Hvordan skal vi øke attraktiviteten for å velge kollektiv for de som kan velge dette? 

 

Prosess videre: Samarbeidsgruppa bearbeider innspillene og utarbeider et endelig utkast. Utkastet 

sendes til styringsgruppen på e-post for siste merknader. Videre skal dokumentet få en grafisk 

fremstilling, før strategien behandles politisk i Gjøvik kommune.  

 

Vedtak: 

Innspill fra ATP styringsgruppen rulleres inn, og det legges opp til en vedtaksprosess av dokumentet 

på e-post på nyåret, før politisk behandling i Gjøvik kommune. 

 

3. Evaluering byutviklingskonferansen 
Årets byutviklingskonferanse ble gjennomført 16. november. Programkomiteen har evaluert 

konferansen. Evalueringen ble gjennomgått i møtet. Det er ønskelig med avklaring om konferansen 

også skal gjennomføres neste år.  

Innspill i møtet 

• En konferanse som har fått “fotfeste”, og som bør videreføres. 

• En viktig konferanse for mange. Godt gjennomført. 

• Må løfte blikket litt også. 

• Kan være interessant også å høre hva andre byer “sliter med”, erfaringer også fra denne 

siden. 

• Innspill tema: Hvordan bygge gode byer som ivaretar den flerkulturelle dimensjonen. 

Vedtak: 

Evaluering tatt til orientering. 

ATP styringsgruppen ønsker at byutviklingskonferansen gjennomføres i 2024. 

 

4.  Mulighetsstudie: Ny rv.4: nytt trafikkmønster og fremtidig byutvikling 
 

Det er mottatt tilbud fra Henning Larsen / Rambøll gjennom rammeavtalen til Gjøvik kommune om 

kjøp, og er inngått avtale med de om oppdraget. 

Det ble gitt en orientering om konsulentens forslag til oppgaveløsning og fremdriftsplan. 

Fremdriftsplanen legger opp til oppstart før jul og med endelig levering i uke 16. Det vil bli inngått 

avtale og arbeidet starter opp.  



Vedtak: 

Informasjonen rundt mulighetsstudie: Ny rv.4: nytt trafikkmønster og fremtidig byutvikling tatt til 

orientering. 

 

5. Forslag til aktiviteter, møtedatoer og budsjett for ATP Gjøvik 2024 
Forslag til aktivitetsplan og møteplan for ATP Gjøvik 2024 ble gjennomgått i møtet.  

Datoer til møter i styringsgruppen ble bestemt:   

• 12.mars kl. 12 – 15 

• 4. juni kl. 09.00-11.00 

Utkast til budsjett og aktiviteter var sendt ut i forkant og ble gjennomgått i møtet.  

Kommentarer i møtet: 

• Byregnskapet. Stor og liten prosess hvert annet år.  

• Tiltak i Elvegata flyttes til informasjonsoversikten. 

• Mulighetsstudie Bjørnsonsgt./Hunnsvegen må behandles politisk, men vil også være viktig 

innspill til nytt handlingsprogram for fylkesveger.  

• Byutviklingskonferansen skal gjennomføres i 2024. Det ble igjen ca. 30 000 kr fra årets 

budsjett, som overføres til neste års konferanse. Legges til budsjett. 

 

Vedtak: 

Aktivitetsplan 2024 med budsjett vedtatt. Det ble besluttet at det skal hentes inn data og tall i 2024, 

men ikke utarbeide byregnskap i full skala, men det gjøres da igjen i 2025. Det legges til at 

byregnskapet er blitt et viktig verktøy som brukes i flere sammenhenger og det er viktig at dette 

videreføres.  

 

Ubrukte midler for byutviklingskonferansen 2023 overføres til Byutviklingskonferansen 2024. Legges 

til budsjett. 

Møtedatoer for ATP styringsgruppen 2024: 

• 12. mars kl. 12 – 15 

• 4. juni kl. 09.00-11-00 

6.Saker fra partene 

6.1 Innlandet fylkeskommune skal oppnevne ny politisk representant til ATP Gjøvik 

styringsgruppe.  

6.2 Stedsutviklingsprosjektet i Hunndalen har vært i samarbeidsgruppen og orientert om 

problemstillinger spesielt opp mot trafikksikkerhet. Det ble avtalt at Innlandet fylkeskommune skulle 

lage et møte om dette. Gjøvik kommune etterspør dette.  

 

 



Eventuelt 
Ingen saker.  
 

 


